
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rakoviciach   

konaného dňa  9. mája 2023  

 

Prítomní: 

 

Starosta obce    -     Dušan Daloš                          

 

Poslanci OZ     -     Zuzana Bokorová 

                               Daniel Današ                      

                               Ing. Marek Hevier 

                               Anna Magalová   

          Monika Masárová 

             

Ostatní prítomní:    Ing. Lucia Duračková – kontrolórka obce – pripojená on-line 

          Mária Konopová - účtovníčka 

           Jarmila Chnápková - zapisovateľka          

                  
Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Kúpna zmluva - kúpa pozemku p. č. 869/2 v k.ú. Rakovice 

4. Zmluva o poskytovaní služieb - Lombard s.r.o. Piešťany 

5. Zmluva o poskytnutí finančného príspevku neverejnému poskytovateľovi na 

prevádzku poskytovanej sociálnej služby  

6. Prosba o pomoc – súčinnosť pri zabezpečení primícií Mária Jančoviča 

7. Hody 2023 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Záver 

 

R o k o v a n i e : 

 

Bod 1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce p. Dušan Daloš. Starosta obce  

privítal všetkých prítomných, konštatoval, že na rokovaní OZ sú prítomní všetci poslanci,  

Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Ďalej starosta oboznámil prítomných poslancov 

s programom zasadnutia OZ, ktorý poslanci obdržali na pozvánkach zaslaných mailom. Za 

overovateľov zápisnice určil starosta obce poslancov Daniela Današa a Ing. Mareka Heviera. 

O programe zasadnutia dal starosta hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5  

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:    

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  25/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
rokovať na zasadnutí OZ podľa programu uvedeného na pozvánkach.  
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Starosta ďalej oboznámil poslancov, že kontrolórka Ing. Lucia Duračková sa ospravedlnila 

z rokovania zastupiteľstva, ale požiadala o pripojenie on-line na rokovaní obecného 

zastupiteľstva dňa 9.5.2023. Ing. Lucia Duračková je pripojená on-line na rokovaní cez 

schôdzu TEAMS. 

 

Bod 2. Kontrola uznesení 

 

Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ konaného dňa 29.03.2023 previedol 

starosta obce p. Dušan Daloš. Konštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho OZ boli splnené 

alebo sa priebežne plnia.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  26/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

k o n š t a t u j e, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ boli splnené, priebežne sa plnia. 

 

Starosta sa vrátil k bodu zabezpečenia návštevy z partnerskej obce Rakovice. Starosta ďakuje 

všetkým, ktorí sa akokoľvek pričinili s organizáciou a zabezpečením tejto návštevy. Je veľmi 

rád, že iniciatívy prichádzali od poslancov aj občanov. Posedenie v hostinci dobre dopadlo. 

Pripravuje sa ďalšia návšteva, o ktorej budeme hovoriť v bode rôzne.  

 

Bod 3.  Kúpna zmluva - kúpa pozemku p. č. 869/2 v k.ú. Rakovice 

 

Starosta otvoril ďalší bod rokovania. Uznesením č. 16/2023 zo dňa 29.03.2023 bolo schválené  

odkúpenie pozemku parcela registra „C“ p. č. 869/2 v. k. ú. Rakovice o výmere 21 937 m
2
 vo 

vlastníctve Slovenskej republiky a v správe Ministerstva vnútra Slovenskej republiky za cenu 

29.900,- eur podľa § 8e) písm. d) Zákona č. 278/1993 Z. z. o správe majetku štátu v znení 

neskorších predpisov, v súlade s § 11 ods. 2 písm. a) a ods. 3), t. j. cena za odkúpenie je 

stanovená na 10 % z vypracovaného znaleckého posudku. Ministerstvo vnútra nám poskytlo 

návrh kúpnej zmluvy č. CPTT-ON-2023/001514-006. Poslanci sa s materiálom návrhu kúpnej 

zmluvy oboznámili už pred zasadnutím OZ, nemali pripomienky a starosta dal o uvedenej 

kúpnej zmluve hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:             5 

                      proti:         0 

                      zdržal sa:   0    

 

U z n e s e n i e   č.  27/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  
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Kúpnu zmluvu uzatvorenú podľa § 588 a nasl. Zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky zákonník 

v znení neskorších predpisov a § 11 zákona Národnej rady Slovenskej republiky č. 278/1993 

Z. z. o správe majetku štátu v znení neskorších predpisov č. CPTT-ON-2023/001514-006 

medzi zmluvnými stranami Slovenská republika zastúpená Ministerstvom vnútra Slovenskej 

republiky, Pribinova č. 2, 812 72 Bratislava, ako predávajúcim, a Obcou Rakovice, Rakovice 

č. 42, 922 08 Rakovice, ako kupujúcim.  

 

Bod 4.  Zmluva o poskytovaní služieb - Lombard s.r.o. Piešťany 

 

Poslancom s materiálmi k zasadnutiu OZ bol predložený návrh zmluvy o poskytovaní služieb 

č. 3123032301 medzi objednávateľom Obcou Rakovice a poskytovateľom spoločnosťou 

Lombard s.r.o. Piešťany. Predmetom zmluvy je údržba kompletného kamerového systému 

v obci. Cena za poskytnuté služby je stanovená na 96,16 eur bez DPH, cena s DPH je 115,40 

eur. Spoločnosť Lombard prichádza do našej obce s umiestnením optiky. Poslanci nemali 

k zmluve pripomienky.  

    

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  28/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

Zmluvu o poskytovaní služieb 3123032301 medzi objednávateľom Obcou Rakovice 

a poskytovateľom spoločnosťou Lombard s.r.o. Piešťany. 

 

Bod 5. Zmluva o poskytnutí finančného príspevku neverejnému poskytovateľovi na 

prevádzku poskytovanej sociálnej služby  

 

Na zasadnutí OZ v Rakoviciach dňa 29.3.2023 bola uznesením č. 17/2023 schválená žiadosť 

o zabezpečenie sociálnej služby žiadateľky Petronely Černokovej a poskytnutie príspevku 

dennému stacionáru Spoločnosť pre zmysluplný život, Odbojárska 25, Trnava, pre klientku 

Petronelu Černokovú vo výške 120,- eur mesačne v roku 2023, spolu vo výške 1.440,- eur. 

Predkladáme na schválenie zmluvu o poskytnutí finančného príspevku neverejnému 

poskytovateľovi na prevádzku poskytovanej sociálnej služby – denný stacionár. Poslanci 

nemali k zmluve pripomienky, starosta dal o nej hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:    

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č. 29/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

Zmluvu o poskytnutí finančného príspevku neverejnému poskytovateľovi na prevádzku 

poskytovanej sociálnej služby – denný stacionár medzi poskytovateľom finančného príspevku 
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Obcou Rakovice a prijímateľom finančného príspevku Spoločnosťou pre zmysluplný život 

Trnava. 

 

Bod 6. Prosba o pomoc – súčinnosť pri zabezpečení primícií Mária Jančoviča 

 

Obci Rakovice bol z Rímskokatolíckeho úradu Veselé doručený list s prosbou o pomoc – 

súčinnosť pri zabezpečení primícií Mária Jančoviča, rodáka z obce Veselé, a pomoc pri 

materiálno-organizačnom zabezpečení prvej svätej omše novokňaza Mária Jančoviča. Omša 

by sa mala uskutočniť dňa 17.6.2023 v kostole vo Veselom. Starosta oslovil pána farára o akú 

pomoc by sa jednalo. Starosta si myslel, že pomoc bude pri maľovke veselského kostola, 

ktorá v súčasnosti prebieha. Stan aj stoly im požičiame zadarmo, čo je však bežné medzi 

obcami. Zabezpečíme našich pracovníkov pri stavbe stanu. V našej obci pri takýchto oslavách 

sme boli viacerí zainteresovaní, obec to zabezpečovala a poslanci všetci boli nápomocní. 

Neviem ako to bude vo Veselom. Neviem či nebudú chcieť našich hasičov pri organizácií, len 

naši hasiči budú v českých Rakoviciach. Starosta dal o materiálno-organizačnej pomoci 

hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  30/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

materiálno-organizačnú pomoc pri zabezpečovaní prvej svätej omše novokňaza Mária 

Jančoviča, rodáka z obce Veselé, ktorá sa bude konať dňa 17.6.2023 vo Veselom. 

 

Bod 7. Hody 2023 

  

Vrátime sa najskôr k MDD. Pre deti budeme robiť akciu cez animátorov tak ako minulý rok. 

Financie budeme žiadať cez Rezort Piešťany. Na MDD sú vybavené aj koníky cez Zuzanu 

Burdovú, pena bude tiež zabezpečená, len uvidíme aké bude počasie. Celú organizáciu MDD 

zabezpečí Zuzana Bokorová. Postavíme veľký stan na MDD, zostane tam do 9.6.2023, kedy 

bude ukončenie krúžkovej činnosti. 1 stan na MDD bol napríklad minulý rok málo. Alebo by 

stačilo, aby bol stan postavený len 1 a trochu ďalej od hasičárne, aby sa tam dali uložiť stoly 

a lavice. Občerstvenie bude tak ako minulý rok.  

Teraz prechádzame plynule k hodom. V sobotu bude hrať hudobná skupina z Rakovíc 

SETAAP, ktorá sa osvedčila pri návšteve z českých Rakovíc.  Na nedeľu starosta zabezpečí 

Heligónkarov zo Záhoria tak na 2-3 hodiny. Na hody starosta odmeňuje aj reprezentantov – 

športovcov, ktorí sa umiestnili na popredných priečkach vrámci majstrovstiev, dáva im 

poukazy na nákup športového tovaru od EXIsport. Zistíme koľko ich všetkých je a podľa toho 

im dáme poukaz v určitej finančnej hodnote. Ing. Hevier hovorí, že verejné poďakovanie 

športovcom je vhodné, je ich treba zviditeľniť. A čo v piatok? Poslankyňa Masárová hovorí, 

že ľudia sú zvyknutí sa zabaviť aj v piatok, skúsme Jako-kedy. Hasičská súťaž by tiež mala 

byť. Kolkársky turnaj na hody nebude, v inom termíne ho budú robiť.  Do hodov by malo byť 

ešte 1 zasadnutie obecného zastupiteľstva, tam to všetko doladíme.     

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 
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Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  31/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informácie starostu obce ohľadom osláv MDD a osláv hodov 2023. 

 

Bod 8.  Rôzne 

 

8.1. 

Od českých hasičov aj od predstaviteľov českej obce Rakovice sme obdržali pozvánku na 

hasičskú súťaž a priateľské posedenie do českých Rakovíc, ktoré sa uskutočnia 17.6.2023. 

Starosta je v tom období odcestovaný, Ing. Hevier bude mať školenie, ktoré nemôže presunúť. 

Hasiči idú, z poslancov ide len Monika Masárová a Anna Magalová. Obec uhradí náklady na 

prepravu autobusom.  Starosta dal hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  32/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

zabezpečenie autobusovej dopravy na hasičskú súťaž do českých Rakovice v dňoch 16.-

18.6.2023.  

 

8.2. 

Starosta bol na konferencii JRK, kde prezentoval naše skúsenosti s elektronickou evidenciou 

odpadov, ako riešime odpadové hospodárstvo v našej obci. Stretol sa so starostom Domaniže, 

kde majú zavedený zber plienok. To by sme mohli zaviesť aj u nás, občan si podá žiadosť, že 

chce separovať takýto odpad, bude to pre maloletých a občanov, ktorí takéto hygienické 

pomôcky používajú.   

 

8.3. 

Naša obec mala pre občanov zabezpečenú komunikačnú službu MUNIPOLIS, kde mohli 

občania zadarmo dostávať informácie o dôležitých udalostiach priamo do telefónu 

prostredníctvom SMS, mailov, hlasových správ. Máme v obci 610 obyvateľov a do služby 

MUNIPOLIS máme prihlásených len 89 občanov. Obec však za uvedené služby musí platiť, 

ročne nás prevádzka stála 1.147,00 eur. Občania majú možnosť si cez webovú stránku zriadiť 

aplikáciu v obraze, máme ju zverejnenú aj na internetovej stránke obce. Takto dostávali 

informácie dvojmo aj v MUNIPOLISe a aj V OBRAZE.  

   

8.4. 

Poslankyňa Magalová sa pýta na krabičky, ktoré sa montujú po obci. Starosta hovorí, že sú to 

krabičky na pokrytie vysokorýchlostným internetom vrámci projektu WIFI pre Teba. Cieľom 

projektu je vybudovanie WIFI prístupových bodov na miestach komunitného života, ktoré 

poskytne bezplatné pripojenie všetkým občanom a návštevníkom obce k širokopásmovému 
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internetu o minimálnej rýchlosti 30 Mbit/s. Výška poskytnutého nenávratného príspevku 

je 14.250,00 eur, vlastné zdroje vo výške 750,00 eur. Vrámci projektu bude prístupný internet 

na týchto miestach: obecný úrad, základná škola, materská škola, kolkáreň - verejný priestor, 

kostol – verejné priestranstvo, detské ihrisko a prírodná posilňovňa pre dospelých, požiarna 

zbrojnica – verejný priestor, autobusová zastávka, dom smútku, obytná zóna I. – verejný 

priestor.  

 

8.5. 

Na cintoríne pridáme 1 stĺp, pridáme tam kameru, dáme sem kontajnery na separovaný odpad.  

 

8.6. 

Poslankyňa Magalová hovorí, že nie je už vidieť parkovacie miesta pred bytovkami č. 209 

a 210. S parkovacími miestami sú stále problémy, každý byt by mal mať 1 parkovacie miesto, 

ale čo keď majú nájomníci aj po 2 autá na 1 byt. 

 

8.7. 

Poslankyňa Bokorová sa pýta, či obec neplánuje zasadiť stromy na OZ III., vedľa cesty po 

ľavej strane, lebo po pravej strane je chodník. Starosta hovorí, že Plantex ponúka stromy za 

1,- euro, to sú však stromy ovocné. Žiadny poslanec nemá pripomienky s vysádzaním 

stromov, len je ich treba polievať a udržiavať tie čo máme už vysadené. Ing. Hevier hovorí, že 

na OZ III. ešte nie sú všetky pozemky zastavané. Bolo by vhodné vypracovať nejaký sadový 

plán, kde by sme mohli sadiť stromy. Ing. Hevier hovorí, že to by bolo dobré urobiť aj 

v spolupráci s občanmi, ktorí tam bývajú a aby boli ochotní sa trochu starať aj o tie stromy, čo 

budú mať pred domami zasadené.   

 

8.8. 

Poslankyňa Bokorová sa pýta na paletu s dlažbou, ktorá zostala na OZ III., lebo deti si robia 

bránky pri hrách, aby tam aj zostalo na spevnenie miesta na odpadové kontajnery.  

 

8.9. 

Pri vychádzaní autom z uličky z OZ II. je problém, lebo sú rozrastené tuje pred domom č. 81. 

Tuje sú už orezané, ale oproti výjazdu bude potrebné osadiť zrkadlo.   

 

8.10. 

Vychádza nová publikácia Trnavsko z vtáčej perspektívy, máme ponuku, že môžeme byť 

v knihe uvedení na ½ strane  za cenu 500,- eur a dostali by sme 35 kníh za 15,- € / kniha. Už 

máme 2 knihy, ďalšiu nepotrebujeme.  

 
Bod 9. a 10.  Diskusia a Záver 

 

Nakoľko neboli vznesené žiadne iné pripomienky ani dotazy, starosta obce p. Dušan Daloš 

program rokovania ukončil a poďakoval prítomným za účasť.   

 
 

Overovatelia zápisnice:       Daniel Današ                       ............................................ 

 

                                             Ing. Marek Hevier               ............................................. 
   
 

Zápisnicu zapísala:              Jarmila Chnápková               ............................................. 

 

 

                                                 Dušan Daloš 

                                                  starosta obce 


